

## Brugerrådsmøde- Referat

Mødested: kontoret mødelokale 1

Mødedato 11.10. 2018 kl. 10

Bemærkninger:

Medlemmer: Andreas U. Fabild, Christopher Stange, Thomas Jørgensen, Hanne Wilcke, Ditte T. Hansen, Niclas Bjarnested, Jonas Hartoft Borre, Rène Pagh (syg)

Referent: Jens

Dagsorden:

1. Opfølgning på sidste referat:

Vi har lidt hængepartier, som vi skal kigge på inden næste møde: Der var foreslået et kursus i blandt andet at scanne og lægge billeder på facebook. René vil tale med Svend i MedieRuden om muligheder.

Jonas vil tale med Pia og Tine om ideen med dating-væggen skal med til næste års festival.

Merete vil følge op på hygiejnekursus.

2. Bordet rundt – Der var ingen nye emner, bare glæde over hverdagen.

3. Den nye struktur i Socialområdet. Jens fortalte og forklarede om den nye struktur, hvor vi bliver en del af noget større, nemlig Center for Social Indsats. Vi forventer at vi kommer til at arbejde meget med på kryds og tværs, så alle kan få glæde af flere muligheder.

4. Nyt fra Merete og Jens. Det blev mest om strukturen og at vores økonomi er i orden. Vi har fået og givet de ting og den hjælp, som vi alle har haft brug for i løbet af året.
5. Evt. Der blev talt en del om, at enkelte aktiviteter havde været meldt lidt sent ud, så det havde været svært at nå tilmelding. Et eksempel var "Fangerne på fortet". Det vil vi prøve at gøre bedre i fremtiden.

Vi kom i den forbindelse til at tale om at Avisen, som alle er glad for, nok kunne bruge lidt spalteplass på at fortælle lidt mere om fremtiden, og ikke kun hvad der er sket. Så kunne Avisen også være med til at skrive om de aktiviteter, som skal ske.